

(Insert date)


Hello,

[bookmark: ackopen]I acknowledge receipt of your (letter or e-mail) regarding employment opportunities at the Department of Employment and Social Development. Unfortunately, at the present time, no vacancies are available. 

(Insert one of the options below)
(For Public Servants)
a) We would like to suggest that you continue to consult the internal job opportunities and other external job opportunities posted by the Public Service Commission of Canada on the GC jobs website.

(For Non Public Servants)
[bookmark: psc1][bookmark: cdm1][bookmark: psc]b) Please note that external recruitment for the public service of Canada is on the GC jobs website.
[bookmark: psc3]Therefore, individuals who want to learn about employment opportunities with the federal government can do so by accessing the website or by contacting the Public Service Commission (PSC)’s automated information line “Infotel” at 
1 888 645-5605 or toll free TTY/TDD (speech and/or hearing impaired) at 1 800 532-9397. 

I hope that this information will be useful and wish you every success in your endeavors.

Yours sincerely,





(Insert name and title)

*************************************************************************************

(Insérer la date)


Bonjour,

J’accuse réception de votre (lettre ou courriel) concernant des possibilités d’emploi au ministère de l’Emploi et du Développement social. Malheureusement, aucun poste n’est disponible pour le moment.

(Insérer un des paragraphes suivants)
(Pour employés de la fonction publique)
a) Nous vous suggérons de continuer à consulter les possibilités d’emploi interne annoncées et ainsi que les autres possibilités d’emploi à l’externe affichées par la Commission de la fonction publique du Canada sur le site d’Emplois GC.

(Pour personnes à l’externe de la fonction publique)
b) Veuillez noter que le recrutement externe pour la fonction publique du Canada sur le site d’Emplois GC. Par conséquent, les personnes qui veulent s’informer des possibilités d’emploi au gouvernement fédéral peuvent consulter cette adresse Internet ou composer le numéro de la ligne d’information automatisée de la Commission de la fonction publique « Infotel », au 1 888 645-5605, ou utiliser l’appareil ATS (personnes atteintes de troubles de parole et/ou de l’ouïe) au numéro 1 800 532-9397.

Nous espérons que ces renseignements vous seront utiles et nous vous souhaitons tout le succès possible dans vos démarches.

Veuillez agréer, l’expression de mes sentiments distingués.





(Insérer nom et titre)

